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Nr.16424/27.07.2023 
 
 
                                                                    PROCES – VERBAL 
 
      Încheiat astăzi, 27 iulie 2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca, organizată 
și desfășurată la sediul autorității deliberative, cu prezența fizică a consilierilor locali. La şedinţă participă 17 
consilieri locali din cei 17 existenţi în funcţie. De asemenea, participă de drept domnul primar Fănel George 
Chiriță, precum și domnul secretar general Alexandru Sterian-care redactează totodată şi procesul verbal al 
şedinţei. Ca invitați participă: doamna Anca Dumitrache-directorul executiv al Direcției Serviciilor Publice din 
subordinea Consiliului Local, pentru susținerea Proiectului de hotărâre nr.56, respectiv domnul Gheorghe 
Popa-șef serviciu și doamna Carmen Buia-consilier superior în cadrul Consiliului Județean Brăila-Serviciul 
de monitorizare a serviciilor comunitare de utilități publice, pentru susținerea Proiectului de hotărâre nr.58.  
      Potrivit prevederilor art.7 din Legea nr.52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică, 
proiectele de hotărâri, referatele de aprobare ale primarului și celelalte materiale aferente au fost transmise 
din timp consilierilor locali, sub confirmare de primire în format electronic (prin e-mail și în aplicația www. 
whatsapp), precum și pe suport de hârtie la ședințele pe comisii din data de 25.07.2023, fiind publicate și în 
Monitorul Oficial Local, la care nu au fost solicitări din partea societăţii civile pentru organizarea vreunei 
dezbateri publice pe marginea acestor proiecte de hotărâri.  
      În conformitate cu prevederile art.138-alin.(15) din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, procesul verbal al şedinţei consiliului local din 29 iunie 2023 a fost 
transmis din timp consilierilor locali prin aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, precum și în format 
letric la ședințele pe comisii din data de 25.07.2023, pentru a lua cunoștință de conținutul acestuia, la care 
nu au fost obiecții fiind supus la vot și aprobat în unanimitate. 
      În continuare, domnul secretar prezintă proiectul ordinii de zi propus prin Dispoziţia primarului nr.545/ 
17.07.2023, transmisă în format letric consilierilor locali sub semnătură de primire prin Convocatorul 
nr.16147/18.07.2023, sub confirmare de primire în aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, 
publicată pe pagina de internet a instituției şi afişată la sediul consiliului local, la care nu mai sunt propuneri 
de modificare sau completare, astfel că ordinea de zi finală supusă la vot și aprobată în unanimitate este 
următoarea:    
      1.-Proiect de hotărâre nr.54 privind alegerea președintelui de ședință; 
      2.-Proiect de hotărâre nr.55 privind validarea modificărilor aduse bugetului local pe anul în curs prin 
Dispoziția nr.527/27.06.2023; 
      3.-Proiect de hotărâre nr.56 privind aprobarea Planului de acțiune pentru gestionarea câinilor fără stăpân 
la nivelul U.A.T. Oraș Ianca; 
      4.-Proiect de hotărâre nr.57 privind vânzarea unui teren din domeniul privat administrat de consiliul local, 
situat în orașul Ianca, domnului Chelărescu Victor Vasile - proprietarul construcțiilor edificate pe acest teren; 
      5.-Proiect de hotărâre nr.58 privind aprobarea trecerii terenului în suprafață de 77.500 mp-înscris în 
Cartea Funciară nr.82558 și a terenului în suprafață de 4.900 mp-înscris în Cartea Funciară nr.74153, din 
domeniul public al Orașului Ianca în domeniul public al Județului Brăila; 
      6.-Diverse. 
      Potrivit prevederilor art.123 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, respectiv ale art.1-alin.(2) 
din H.C.L.nr.96/2020 pentru aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al 
oraşului Ianca, domnul consilier local Relu-Alin Vlad a fost ales președinte de ședință pentru luna iulie, scop 
în care s-a adoptat Hotărârea nr.54 în unanimitate de voturi, iar din acest moment a preluat conducerea 
ședinței de astăzi, care este înregistrată audio-video și transmisă pe canalul youtube. 
      Înainte de a se trece la dezbaterea materialelor de pe ordinea de zi, la propunerea domnului consilier 
local Viorel Ciucaşu și cu acordul celor prezenți, s-a ținut un moment de reculegere în memoria fostului 
fotbalist Ștefan Vrăbioru, la împlinirea a 24 de ani (24.07.2009) de la trecerea acestuia în neființă. 
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      În continuare, s-a trecut la dezbaterea proiectelor de hotărâri înscrise pe ordinea de zi, toate avizate 
favorabil de către comisiile de specialitate, după cum urmează: 
      La Proiectul de hotărâre nr.55 nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat în unanimitate. 
      Asupra Proiectului de hotărâre nr.56 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Emilian Grozea: Aș dori să știu ce se schimbă practic prin acest plan de acțiune, în serviciul pentru 
gestionarea câinilor fără stăpân, față de situația actuală? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Acest plan de acțiune vine să completeze documentația pentru reautorizarea 
adăpostului câinilor fără stăpân. Știți că în acest an am mărit capacitatea adăpostului la 89 de locuri de 
cazare și am intrat în procedura de reautorizare a acestuia, pentru care am avut o primă vizită de la 
compartimentul de bunăstare din cadrul DSVSA Brăila și un prim control al documentelor necesare 
reautorizării spațiului, urmând un control și de la Poliția animalelor, în același scop. Am primit anumite 
recomandări, am realizat anumite îmbunătățiri pe partea de hrană și apă, au fost selectate documentele 
supuse controlului, iar acest plan face parte din cele obligatorii pentru reautorizare, nimic mai mult. 
      -Dl.Emilian Grozea: Câți angajați avea până acum acest serviciu? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Un post de îngrijitor, un post de șofer pentru autoutilitara folosită la capturări, iar 
echipele de capturări sunt formate din rândul salariaților de la salubritate. Știți că am mai avut această 
discuție la începutul anului, cu ocazia disponibilizărilor făcute cu precădere din rândul femeilor, optând atunci 
pentru menținerea bărbaților în activitate, tocmai pentru a forma aceste echipe de capturare a câinilor. Ca 
noutate în privința personalului, deși avem contract cu timp parțial cu un medic veterinar, legislația ne obligă 
să avem permanent și un tehnician veterinar pentru realizarea unor activități specifice, scop în care am 
încheiat un contract tot cu timp parțial de lucru, mai exact de 2 ore/zi. 
      -Dl.Emilian Grozea: Mărirea capacității adăpostului cu 20-30 de cuști necesită angajarea a 2 șoferi și 7 
manipulanți, că așa scrie în proiect, sau îi aveți deja angajați? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Nu, nu am modificat organigrama, nu facem nicio angajare, sunt din cei existenți. 
      -Dl.Emilian Grozea: Și această acțiune se încadrează în bugetul aprobat la începutul anului, da? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Exact, nu necesită costuri suplimentare aprobarea acestui plan de acțiune, v-
am spus: acesta face parte din documentele necesare reautorizării, document care mi-a scăpat pur și simplu. 
      -Dl.Ionel Manole: Practic, dumneavoastră ne cereți acum votul pentru o documentație de care aveți 
nevoie la eventualele controale, la reautorizare. Ne puteți spune de câte ori pe an sau la ce perioadă se face 
această reautorizare, pentru că acest serviciu de gestionare a câinilor fără stăpân este înființat din anul 2005 
și până acum nu am auzit nimic de așa ceva? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Certificarea din punct de vedere sanitar nu se face periodic, ci la începutul 
activității, sau ca urmare a unor modificări în structura serviciului, cum este acum. Da, ne-am înființat în anul 
2005, fiind prima localitate din județ la acea dată care a înființat un astfel de serviciu, însă ne-am certificat 
din punct de vedere sanitar de abia în anul 2013, după ce am făcut anumite îmbunătățiri. Fiind la început de 
activitate, fără experiență, am avut anumite probleme cu niște organizații și spațiul a fost închis o perioadă, 
după care nu a mai fost necesară vreo reautorizare. Certificarea ar fi fost valabilă și în continuare dacă nu 
intervenea această mărire a capacității de cazare, pentru că locația este aceeași. 
      -Dl.Ionel Manole: Practic, acum aprobăm niște hârtii ca să ne fie bine, dar câinii rămân tot pe stradă, 
problemele rămân aceleași, cetățenii sunt în continuare mușcați de câini, iar reclamațiile vor curge în 
continuare!  
      -Dna.Anca Dumitrache: Păi, revenim la ce discuții am mai avut pe această temă cu dumneavoastră și 
cu domnul consilier local Emilian Grozea. V-am mai spus, noi ar trebui să mergem mai întâi la cauză, adică 
la cei din gospodăriile individuale care dau drumul la câini pe străzi. Nicio administrație, indiferent de 
culoarea politică, nu va rezolva această problemă atâta timp cât deținătorii de animale nu vor fi responsabili 
cu animalele pe care le dețin. Dumnealor sunt obligați, prin medicul veterinar, să aibă în curte un câine 
sterilizat, cipat și evidențiat în registrul câinilor cu stăpân și atunci nu-i vom mai regăsi în zona blocurilor, a 
piețelor, a abatorului sau supermarket-urilor. Dacă azi am avea și 2.000 de locuri de cazare, a doua zi vor fi 
necesare 3.000 de cuști, pentru că nu poți ține ritmul la cum se înmulțesc acești câini! Nu așa vom rezolva 
problema, cu mărirea capacității de cazare, ci cu responsabilizarea celor care dau drumul la câini pe stradă. 
Să știți că și eu stau cu teamă să nu se întâmple vreun eveniment neplăcut, pentru că se formează haite de 
câini în zone aglomerate, animalul este imprevizibil, aud și eu când latră câinii pe la blocuri, aud și eu când 
se joacă copii și adorm cu teamă să nu se întâmple ceva! Deci, până când cetățeanul nu mai practică 
abandonul, nu vom rezolva această problemă.  
      -Dl.Ionel Manole: Când ați făcut ultima campanie de sterilizare, de tot îi acuzăm pe cetățeni? Bine, sunt 
vinovați că dau drumul la câini, vechea poveste, dar totuși când s-a făcut ultima campanie de sterilizare? 
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      -Dna.Anca Dumitrache: La finele anului 2013 și începutul anului 2014, cea gratuită, când am sterilizat în 
jur de 800 câini. Am avut echipe de medici, am avut o colaborare cu o organizație din Elveția, v-am mai spus 
despre asta, care au venit cu voluntarii lor pentru că noi nu am găsit voluntari în România care să participe 
la această campanie! Eu nu acuz cetățenii, dar totuși trebuie să ne gândim la cauză. Acum nu mai sunt 
gratuite aceste campanii de sterilizare, ci contra-cost. Pentru câinii din curți plătesc cetățenii, iar pentru cei 
de pe domeniul public plătește primăria. 
      -Dl.Emilian Grozea: Doamnă, am înțeles, cu bani-fără bani ea trebuie făcută, de aceea vă întreb: ați 
solicitat bani de la bugetul local și nu vi s-a alocat pentru campania de sterilizare? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Nu, nu am cerut! 
      -Dl.Ionel Manole:  Am văzut în Media că cei de Consiliul Județean Brăila au demarat o campanie de 
sterilizare a câinilor, acum, de curând: ați luat legătura cu dânșii să ne ajute în sensul ăsta? 
       -Dl.Primar: Nu știu ce ați văzut dumneavoastră în Media domnule consilier, dar Consiliul Județean nu 
are domeniul public și nici temeiul legal să sterilizeze câini! În primul rând, aș vrea să mai fac o completare 
la ce-a spus doamna director Anca Dumitrache, anume că există o lege a câinilor cu stăpân care nu se 
aplică, în sensul că nu sunt cipați. În momentul în care îl găsești pe stradă și are cip, atunci identifici și 
persoana care l-a abandonat, iar dacă și medicul veterinar și-ar face datoria de a aplica legea, atunci nu am 
mai avea atâția câini abandonați. Atunci când a apărut această lege am trimis la fiecare cetățean, sub 
semnătură de primire, un pliant cu ceea ce trebuie să facă, cu ce obligație are, dar nu s-a aplicat legea!  În 
al doilea rând, campania de sterilizare o facem, dar pentru câinii de pe domeniul public, fără stăpân, nu și 
pentru cei din curți care nu mai e gratuită ca cea din 2014. 
      -Dl.Ionel Manole:  Se cheltuie și se cer bani pentru orice, și pentru un pix sau o coală de hârtie. Cereți 
bani pentru ăștia de pe domeniul public, sterilizați-i, cipați-i și cazați-i pe ăștia mai întâi! Măriți spațiul de 
cazare, ați promis că o să identificați un teren pentru așa ceva, ați găsit terenul? Dați-ne o dovadă, pentru 
că oamenii sunt în continuare mușcați de câini! 
      -Dna.Anca Dumitrache: Este simplu să fac un referat pentru fonduri, dar nu așa rezolvăm problema. Nu, 
revin și spun: dacă azi am avea 2.000 de locuri, mâine vor fi necesare 3.000 de locuri! Dacă nu facem o 
campanie comună de conștientizare, cu dumneavoastră, care oricum faceți teren, cu DSVSA, cu noi, nu 
vom ieși din acest cerc vicios! 
      Aici s-au încheiat intervențiile la Proiectul de hotărâre nr.56, după care a fost supus la vot și aprobat în 
unanimitate. 
      La Proiectul de hotărâre nr.57 nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat în unanimitate. 
      Asupra Proiectului de hotărâre nr.58 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Gheorghe Popa: Am venit astăzi în fața dumneavoastră să vă rugăm să aprobați acest proiect de 
hotărâre, pentru a putea continua investițiile la stația de sortare și la depozitul ecologic din orașul 
dumneavoastră. După cum știți, terenurile au fost date în administrarea Consiliului Județean Brăila din anul 
2009 (pentru stația de sortare), respectiv 2014 (pentru drumul de acces), realizându-se investițiile propuse 
atunci, iar acum, conform noilor modificări legislative, trebuie să îmbunătățim sistemele pe care le avem 
acolo. Finanțatorul, în speță Ministerul Fondurilor Europene, ne solicită să fie terenul în domeniul public al 
județului pentru a ne putea finanța noile investiții. 
      -Dna.Carmen Buia: În anul 2009 era în vigoare Legea proprietății publice nr.213/1998, care prevedea 
darea în administrare a acestor terenuri, dar acea lege a fost abrogată în anul 2020 și a intrat în vigoare 
Codul administrativ. Acum nu mai putem continua cu această metodă, de dare în administrare, singura 
posibilitate ca noi să obținem finanțarea nerambursabilă este să avem terenul în domeniul public al județului 
Brăila. Noi vrem să facem această dezvoltare pentru că legislația din domeniul protecției mediului s-a 
schimbat foarte mult în ultima perioadă și avem ținte de îndeplinit. Instalațiile actuale din cele trei stații, 
Vădeni, Însurăței și Ianca trebuie modernizate astfel încât să nu ajungem în situația de a intra în infringement, 
de a nu avea costuri foarte mari de operare în viitor. Vă dau un exemplu: până în anul 2035 cantitatea de 
deșeuri care va ajunge pe depozit trebuie să fie de doar 10% din cantitatea actuală, iar acea cantitate să fie 
stabilizată, adică să fie trecută printr-o altă instalație. Tehnologiile au evoluat, noi avem aceste proiecte cu 
o tehnologie mai veche și vrem să o îmbunătățim ca să fie în folosul cetățenilor, iar lucrurile acestea se fac 
în toate județele nu doar la noi. Noi dorim foarte mult să realizăm acest proiect, să facem această dezvoltare, 
chiar dacă am început mai târziu cu Sistemul de Management Integrat al Deșeurilor (SMID), sperăm să ne 
îndeplinim și indicatorii, dar în același timp să respectăm și prevederile legale. 
       -Dl.Secretar: Noi am transmis deja adresa dumneavoastră către toți consilierii locali, în care se 
precizează ce se dorește a se realiza în orașul nostru, la stația de sortare și la depozitul ecologic, dar dacă 
aveți și alte detalii cred că ar fi bine să le prezentați pentru a avea dimensiunea și importanța investiției 
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      -Dna.Carmen Buia: Da, investiția vizează în primul rând stația de sortare, pentru că ne dorim să avem o 
cantitate cât mai mare de deșeuri rezultate din stație, iar refuzul de sortare să fie cât mai mic. De asemenea 
se analizează posibilitatea ca refuzul de sortare să fie tratat, adică să fie stabilizat, iar odată dus la depozit 
să nu mai emită gaze cu efect de seră, sau alte tipuri, astfel încât să nu mai aibă statutul de deșeu și să mai 
plătim acele taxe suplimentare. Anul acesta taxa cu economia circulară este de 80 lei/tonă, bani care se duc 
la Fondul de Mediu, dar anul următor se discută de 160 lei/tonă depozitată la modul actual, taxe care ar 
dispărea dacă îndeplinim indicatorii/țintele de care vorbeam! Adică vor cumva să ne disciplinăm în sortare 
și să ne sancționeze dacă mai continuăm așa. Acesta este motivul pentru care suntem aici, terenurile le 
avem deja în administrare, am făcut acele investiții și vrem să le îmbunătățim, dar trebuie să avem terenurile 
în proprietatea publică a județului. Depozitul ecologic, conform proiectului, s-ar umple în 7 ani, dar după 
părerea mea, că am experiență în domeniu, pot fi chiar și 10 ani, iar după ce se închide un depozit are loc 
o monitorizare post închidere care va dura aproximativ 30 de ani. Știți că la Ianca s-a închis acel depozit 
neconform, tot prin acest proiect SMID cu fonduri nerambursabile, în timp ce orașul Făurei face acum eforturi 
foarte mari să-l închidă, dar cu fonduri proprii, pe care nu le are! Deci și această închidere gratuită a 
depozitului neconform a fost un plus/bonus pentru orașul Ianca. Dacă dumneavoastră aveți întrebări pe 
această temă, vă rugăm să ni le adresați. Vă mulțumim!  
      Nefiind întrebări, președintele de ședință a supus la vot Proiectul de hotărâre nr.58, care însă nu a întrunit 
numărul de voturi necesar aprobării, cvorumul înregistrat fiind de 11 voturi pentru, ale consilierilor locali din 
grupul PSD și al domnului Relu-Alin Vlad din grupul PNL, respectiv 6 voturi abținere ale celorlalți consilieri 
locali din grupul PNL+ consilier local independent.  Fiind în discuție înstrăinarea patrimoniului, pentru 
adoptarea hotărârii ar fi fost necesară majoritatea calificată de două treimi, respectiv de 12 voturi pentru din 
cei 17 consilieri locali existenți în funcție. 
      -Dna.Carmen Buia: Da, ce să spunem, ne pare rău că nu s-a aprobat! 
      -Dl.Mircea Mircescu: Și nouă ne pare rău că v-ați deplasat în zadar, ați văzut, pentru dumnealor e o mare 
realizare că nu s-a aprobat! 
      S-a ajuns astfel la ultimul punct de pe ordinea de zi, Diverse, unde au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Emilian Grozea: Vis-a-vis de cele menționate în procesul verbal de la ședință anterioară, când au 
fost solicitate niște documente, aș dori să știu domnule secretar dacă au fost prezentate și să consemnați în 
procesul verbal de astăzi? 
       -Dl.Secretar: Aș dori să menționez în procesul verbal de astăzi, în concret, documentele care s-au 
solicitat în ședința anterioară și nu vi s-au prezentat, dacă se poate. 
      -Dl.Emilian Grozea: Sigur, la pag.6 din procesul verbal, domnul consilier local Ionel Manole a solicitat 
lămuriri la cererea nr.2289/08.03.2023 privind punerea la dispoziția Liceului teoretic „Constantin Angelescu” 
a microbuzului școlar, apoi doamna Bicoiu a solicitat raportul financiar de la CS Viitorul, pe care-l solicitase 
și acum două ședințe, dar care nu a fost prezentat nici acum. De asemenea, în urmă cu 2 - 3 ședințe, am 
cerut și eu un raport cu numărul stânelor și al efectivelor de animale, solicitate de altfel și de domnul Viorel 
Ciucaşu, proiectele de execuție și caietele de sarcini pentru lucrările care se desfășoară pe raza UAT Ianca 
și facturile la gunoi pe lunile martie și aprilie. Toate aceste documente au fost solicitate și nu au fost 
prezentate niciunul!   
       -Dl.Primar: Eu v-am răspuns la ședința anterioară, pentru facturile la salubrizare l-am invitat la primărie 
pe domnul Manole să le consulte, iar invitația este lansată de două luni. În privința lucrărilor publice, v-am 
spus că le regăsiți pe toate în SICAP, inclusiv caietele de sarcini și proiectele de execuție, adjudecarea lor, 
toate sunt publice. La numărul de stâne, foarte multe dintre ele au pășunile concesionate, așa că nu știu ce 
mai doriți dumneavoastră, pentru că eu am fost explicit încă de la ședința anterioară? 
       -Dl.Ionel Manole: Într-adevăr, în SICAP sunt proiectele cum ați spus dumneavoastră, numai că trebuie 
niște aplicații așa mai sofisticate ca să se și deschidă! Le-am văzut ca denumire, atât! În legătură cu facturile 
la gunoi, într-adevăr m-ați invitat la sediul primăriei, eu am venit, numai că funcționarul din serviciul financiar-
contabil nu a vrut să-mi prezinte nimic pe motiv că nu sunteți prezent în instituție și nu poate fără acordul 
dumneavoastră! 
       -Dl.Primar: Eu reiau invitația și o să ne punem de comun acord când să reveniți pentru a le consulta, 
pentru că nu am nimic de ascuns. 
       -Dl.Ionel Manole: Păi dacă nu aveți nimic de ascuns, dați-mi-le, faceți-le publice. 
       -Dl.Primar: Sunt publice, v-am spus să veniți să le consultați, dar se pare că nu vreți! 
      -Dna.Iuliana-Doinița Bicoiu: Avem o solicitare la Oprișenești, la blocul de garsoniere, în sensul că este 
canalizarea înfundată și a ajuns mizeria aproape de scări. Îi putem ajuta, știți cumva de situația asta, pentru 
că e un adevărat ghetou acolo? 
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       -Dl.Primar: În primul rând, eu acum aud pentru prima dată despre situația asta, credeți-mă, iar în doilea 
rând canalizarea de la acele blocuri din Oprișenești nu a fost preluată de CUP Dunărea Brăila-Operatorul 
serviciului de canalizare! 
      -Dna.Iuliana-Doinița Bicoiu: Bun, dar măcar îi putem ajuta cu o vidanjă să scoată mizeria din subsol, 
pentru că locuiesc copii acolo, e un dezastru? 
      -Dl.Primar: Este asociație de proprietari la acel bloc? 
      -Dna.Iuliana-Doinița Bicoiu: Nu au asociație de proprietari. 
      -Dl.Primar: Trebuie făcută o cerere, toată procedura legală, dar dacă nu este asociație de proprietari nu 
știu cum ar putea să facă? Să ia totuși cineva inițiativa dintre locatari. Acum, dacă nu mai sunt alte probleme 
de discutat, am și eu de făcut o precizare: în urmă cu câteva luni m-ați acuzat pe mine personal și consilierii 
locali PSD că nu s-au depus proiecte pe Programul Național «Anghel Saligny». Noi v-am răspuns la vremea 
respectivă că s-au depus două cereri de finanțare pentru înființare de rețele de gaze naturale în satele 
Oprișenești și Perișoru, iar acum văd că altcineva spune, mai precis candidatul partidului dumneavoastră la 
primărie, că a rezolvat problema finanțării! Este o dezinformare grosolană din punctul meu de vedere, deci 
domnul candidat nu are niciun merit! Tot dânsul m-a acuzat cu câteva luni în urmă că nu am depus proiecte 
pe Programul Național «Anghel Saligny», iar acum când s-au depus proiectele văd că s-au rezolvat de 
altcineva! Nu este în regulă, trebuie să fim cinstiți cu cetățenii și să nu-i mai mințim cu atâta nerușinare! 
      -Dl.Emilian Grozea: Domnule primar, v-aș ruga să  nu ne băgați în aceeași „oală” și dacă aveți ceva de 
spus, spuneți-i dânsului, pentru că noi  nu am făcut nicio acuzație și nicio precizare. 
      -Dl.Primar: Eu am vorbit de candidatul partidului dumneavoastră, de partid, nu de persoane. 
      -Dl.Emilian Grozea: Da, dar partidul e una, iar ceea ce facem noi aici în consiliul local e alta! 
      -Dl.Primar: De ce spuneți așa, pentru că am aprobat cu toții proiectele pe Programul Național «Anghel 
Saligny», corect? 
      -Dl.Emilian Grozea: Da, dar afirmațiile nu le-am făcut noi. 
      Aici s-au încheiat intervențiile la punctul Diverse, după care domnul președinte a declarat închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca de astăzi, 27 iulie 2023, drept pentru care s-a întocmit 
prezentul proces verbal în 2 (două) exemplare. 
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